
 

 

华中科技大学数学中心征集冠名赞助公告 

华中科技大学数学中心成立于 2013 年 12 月。致力于发展并推动数学与科

学，工程，医学之间的交叉研究，建立起世界顶级数学家与科学家合作交流的平

台。同时聚集一流人才，培养优秀学生，做出一流的学术研究，从而引领学科发

展，服务于国家和社会。数学中心正处于发展的黄金阶段，现面向社会公开寻求

冠名赞助。赞助项目包括：东湖数学讲座；冠名奖学金；冠名实验室；冠名教授

以及冠名图书收藏室。欢迎社会各界积极参与，助力华中科技大学数学中心。 

联系人：杨文黛：13971383919；电邮：mathcenter@hust.edu.cn 

 

The Endowment Fund 

-Center for Mathematical Sciences, Wuhan, China 

Center for Mathematical Sciences is a mathematical research and education institution. 

Its mission is to promote interactions between mathematics and other disciplines, and 

to connect branches of mathematics.  

We seek the support of friends who share our vision. We invite you to invest in the best 

and most promising students and professors. Your donation will help enrich and 

improve our programs including: East Lake Lecture in Mathematics; Endowed 

Scholarships; Endowed Labs; Endowed Professorships and Endowed Library. Thank 

you for your interest in shaping the future of our center.  

To make a donation to the Center for Mathematical Sciences, please contact:  

Wendai Yang : 13971383919; Email: mathcenter@hust.edu.cn 


